
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 167
Vil ministeren eventuelt i fortrolighed redegøre for, hvad statsadvokaten har
foretaget sig i sagen om de efterlyste betjentes navn og nummer fra den for-
fejlede COP15 anholdelse, samt hvorfor statsadvokaten først dropper efter-
forskningen og herefter genoptager den? Se bl.a. TV2 nyhedernes hjemmesi-
de (http://nyhederne.tv2.dk/article.php/id-52793499:efters%C3%B8gt-
cop15betjent-meldte-sig.html).
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2011-12, jf. REU alm.
del - spm. 1014.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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